中南大学现代远程教育课程考试模拟复习试题及参考答案

2003（春）级大学英语

Ⅰ. Choose the one that best complete the sentence: 
1. Your advice will be very             to me.

A. valuable           B. sound

2. Everybody should have good            training before he starts to work in this factory.

A. skilled            B. technical

3. The interest of all the students in our college           upon the celebration of the university anniversary.

A. focused            B. converged

4. He gave me an apple           a piece of cake.

A. in exchange for      B. in exchange with

5. Each person in the world has a           personality.

A. unique             B. particular

6. The photo reminded me of what she            me.

A. had once told        B. has once told

7. On March 15 we             in this house for 5 years.

A. will have lived       B. will live

8. I can never stand            in public.

A. laughing at         B. being laughed at 

9. He was busy that day, otherwise he              to the party.

A. would come to       B. would have come to
10. But for the storm, we              earlier.

A. should arrive        B. should have arrived

11. There will be a long       before the economy.

A. backwardness               B. recession

12. Since all other means failed, they had to      to force.

A. depend                     B. resort

13. It is often useful to       between two things.

A. make a comparison          B. do a comparison

14. The devices used in the spacecraft are very       .

A. difficult                  B. sophisticated

15. The       of the mountain was more difficult than the ascent.

A. descent                    B. fall

16. The Internet allows you to search     and even arrange finance online.

A. book orders                B. place orders

17. Tonny was very       to admit the truth.

A. unwilling                  B. reluctant

18. The police managed to       him from jumping off the building.

A. dissuade                   B. stop

19. If I were you, I        yesterday.

A. wouldn’t have come        B. wouldn’t come

20. Jane always complained of       too much heavy work.

A. being given                B. giving

21. I think he        the doctor by the appointed time.

A. will have visited          B. will visit

22. I don’t think you        so much work by 11:30 this night.

A. will finish                B. will have finished

23. This project is going        in June.

A. to complete                B. to be completed

24. The books are not allowed         out of the room.

A. to be taken                B. to take

25. Tom was angry at not         what really happened.

A. being told                 B. telling

26. He went in without        .

A. being asked                B. asking

27. I explained to him that I         the key

A. had forgotten              B. forgot

28. He suddenly found that he       2000 new words.

A. had learnt                 B. learned

29. But for the storm, we        earlier.

A. should have arrived        B. should arrive

30. He was busy that day. Otherwise he        to the party.

A. would have come            B. would come

Ⅱ. Translate the followings into Chinese: 
1. Gates is actively involved in key management and strategic decisions at Microsoft, and plays an important role in the technical development of new products.

译：

2. American companies like Intel and Microsoft now lead in virtually all the key ingredients of the computer revolution from software to microprocessors.
译：
3. Now there are sites that allow customers to place orders on-line. Searching and ordering cars on-line can save time and money.
译：
4. If you apply for a hire-purchase, part of cost can be deferred.
译：
5. The hacker released thousands of the stolen credit card numbers on a Web site because the company refused to pay him $100,000.
译：
6. The most widely-respected female divinity, A-Ma, has influenced the life and the culture in Macao so profoundly that anyone who is visiting there can not ignore her.
译：
7. The breaking up of monopolies creates competition, which leads to better quality and lower price for the public.
译：

    8. Gates developed the programming language BASIC for the first microcomputer-the MITS Altair.

译：

9. Gates’ foresight and vision regarding personal computing have been central to the success of Microsoft and software industry.

译：

10. Just a few years ago, America’s descent into second-rate economic status was widely accepted as a fact. No more.

译：

11. American managers are much further along than those in Europe and Japan in making their companies more competitive.

译：

12. These days you can find a new or used car, arrange finance and insure the vehicle, all on-line.

译：  
13. Car-information sites have successfully brought buyers and sellers together-and given them a link to car finance and insurance sites.

译：

14. The hacker said he sent a fax to the company last month offering to destroy his credit files in exchange for $ 100,000.

译：

15. The hackers destroyed the databases of some companies by exploiting the flaws of the Internet.

译：

16. A survey last year by Jupiter found that 65 percent of people who browsed for merchandise by computer did not buy online but would be more likely to buy if security were tightened.

译：

17. In other words, without knowledge of A-Ma, nobody claim an understanding of Macao.

译：

18. The origin of A-Ma, the goddess is traced to a girl born on Meizhou Island, off the coast of Fujian, more than 1000 years ago.

译：

19. The idea of spending two weeks on vacation appeals to me.

译：

20. The law makes it mandatory for students to go to school until they reach the age of 16
译：

Ⅲ. Reading Comprehension: 
In the water around New York city is a very small island called Liberty Island. On Liberty Island there is a very special statue called statue of Liberty. It is one of the most famous sights in the world.

The statue of Liberty was a gift from the people of France to the people of the United States. The statue was made by a French sculptor named Frederic Auguste Bratholdi. The inner support system was designed by Gustare Eiffel, the same man who made the famous Eiffel Tower in Paris.

Liberty, of course, means freedom, and the Statue of Liberty was given to the United States to celebrate the one-hundredth anniversary of U.S. independence from England. The statue was built in France, taken apart (拆开) piece by piece, and then rebuilt in the United States. It was opened for the public on October 28,1886.

As you might expect, the statue is very big. Visitors can ride an elevator from the ground to the bottom of the statue. If they want to, they can then walk up the 168 steps to reach the head of the statue where they can look out and enjoy the beautiful sight of the city of New York.

1. A good title for this selection is              .

A. Liberty Island

B. The statue of Liberty

C. A gift from France

2. The word sight in the first paragraph means              .

A. a kind of postcard

B. the power of seeing

C. something that you can see

3. The statue was built in              .

A. France

B. the United States

C. England

4. We may conclude that the elevator does not                .

A. go to the top

B. go fast enough

C. cost a lot of money

5. The man who made the part of the statue that we can see on the outside was       

         .
A. Liberty

B. Bartholdi

C. Eiffel 
Passage 2

Farmer Jones was known to be stingy. He met the local animal doctor in front of the court-house. Here was his chance. He could get some free advice.

“Doctor”, he said, “I’ve got an unusual horse. Sometimes he walks normal. Other times he limps. What should I do?”

The vet told him, “Next time he walks normal, sell him!”

1. Farmer Jones asked the animal doctor         .

A. to tell him how to get rid of his horse

B. how he could cure his horse

C. to look at his horse and tell him what was wrong
2. The animal doctor        .

A. gave the farmer practical advice instead of medical advice

B. treated Farmer Jones’s horse

C. wasn’t helpful to Farmer Jones

3. The story is about what happened to       .

A. an animal doctor

B. a stingy farmer                 C. a horse

4. Vet means        .

   A. farmer          B. horse         C. animal doctor

参考答案

Ⅰ. Choose the one that best complete the sentence.

1.A  2.B  3.B  4.A  5.A  6.A  7.A  8.B  9.B  10.B  11.B  12.B  13.A  14.B  15.A  16.B  17.B  18.A  19.A  20.A  21.A  22.B  23.B  24.A  25.A  26.A  27.A  28.A  29.A  30.A

Ⅱ. Translate the followings into Chinese.

1. 盖茨积极参与微软的核心管理和战略性决策，并在新产品的技术开发方面起了至关重要的作用。

2. 实际上，美国英特尔和微软公司现在在电脑革命的几乎所有关键领域都处于领先地位，如从软件到微处理器等。

3. 现在顾客可以在网上定购汽车，在网上搜寻，定购汽车既省时也省钱。

4. 如果你申请分期付款，部分购货款可以延期交付。

5. 黑客将数以千计盗取的客户信用卡卡号发布在网站上，因为公司拒绝支付给他十万美元，在遭此公司拒付他十万美元后，这黑客用一个网站散发了数以千计的盗取卡号。

6. 普遍尊重的圣女——妈祖对澳门生活和文化的深远影响是每一个到至澳门表的人都难以忽视的。

7. 打破垄断可以形成竞争，使大众得到的产品质量更高，价格更低。

8. 盖茨为第一台微电脑装置MITS“阿尔它”设计了BASIC编程语言。

9. 盖茨对个人电脑的远见卓识是微软以及软件行业成功的关键。

10. 仅仅n年前，人们还普遍认为美国沦为世界二流经济强国已是不争的事实，然而，这种看法已一去不复返。

11. 美国的经营者们在培育企业竞争能力方面比他们的欧州、日本同行们遥遥领先。

12. 如今不论是买新车还是旧车，付款还是办保险，都可以在网上进行。

13. 汽车信息网站成功地将买主和卖主联系了起来——还为他们提供了付款和办保险网站的连接。

14. 黑客说上个月向公司发了一份传真，愿意以10美元作为交换条件来销毁他的信用卡数据文件。

15. 计算机黑客利用互联网的疏漏破坏了一些公司的数据库。

16. 木星报去年的一次调查显示，通过电脑浏览商品者当中有65%未在网上购物，但是如果网络安全得以加强，他们有可能会在网上购物。

17. 换句话说，一个人如对妈祖一无所知，那么他也就谈不上了解澳门。

18. 圣女妈祖的原形是一个千多年前出生在福建沿海附近湄州岛上的姑娘。

19. 度假二周的想法对我很有吸引力。

20. 法律规定学生在16岁前必须上学。
Ⅲ. Reading Comprehension

Passage 1. 1.B  2.C  3.A  4.A  5.B

Passage 2. 1.B  2.A  3.B  4.C
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